
Protokół Nr XXXVIII/22 

 

z XXXVIII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 23 czerwca 2022 r.  

  

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 15:58 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Ad. 1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXXVIII 

Sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy,  

Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 

12 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 i 2  do protokołu.  

 

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - chciałbym do przedstawionego porządku obrad 

wnieść taką zmianę aby w punkcie 17 zamiast planu gospodarki niskoemisyjnej dla  Gminy 

Dywity wprowadzić uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków i opłat w 

drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności 

dla inkasentów. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za zmianą w porządku 

obrad?  

Obecnych było 12 radnych. 

Za przyjęciem  - 12  radnych 

Przeciw             - 0 

Wstrzymało się           - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12   radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Dywity. 



3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Raport o stanie Gminy Dywity za 2021 rok. 

a. Głos radnych 

b. Głos mieszkańców 

5. Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Dywity wotum zaufania. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dywitach za 2021 rok. 

7. Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy za 

rok 2021. 

8. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dywity za 2021 rok. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju Gminy Dywity na lata 2021-2030 – Ku 

dobrej przyszłości. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029. 

11. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022 r. 

12. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego. 

13. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dywity,  

w roku szkolnym 2022/2023. 

14. Uchwała w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe wykonywane gminnym 

transportem zbiorowym, którego organizatorem jest Gmina Dywity. 

15. Zmieniająca uchwała w sprawie wysokości diet dla przewodniczących organu 

wykonawczego jednostek pomocniczych Gminy Dywity. 

16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznej szkole 

podstawowej prowadzonej na terenie Gminy Dywity przez inną niż Gmina Dywity 

osobę prawną w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań 

oświatowych. 

17. Zmieniająca uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla 

inkasentów. 

18. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

19. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 



protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXXVII  sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 12 radnych. 

Za przyjęciem  - 12 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Protokół Nr XXXVII/22 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 27-05-2022 r. został przyjęty 

– załącznik nr 3 

 

Ad. 4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – przedstawił informację z pracy Wójta między 

sesjami za okres 27.05.2022 r. do 22.06.2022 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania dotyczące 

przedstawionej informacji?  

- p. Magdalena Kilkowska - mam pytanie dotyczące budowy drogi na Skate Park bo w 

związku z tym, że dostaliśmy dofinansowanie z Polskiego Ładu a zabezpieczone środki były 

na około chyba 840 000 w budżecie to czy te środki, wiadomo, te 5% oczywiście domyślam 

się, wkładu własnego będzie z tej kwoty ale czy pozostałe nadal będą funkcjonowały jako 

środki przeznaczone na budowę dróg na Osiedlu Różnowo, tam są jeszcze drogi poboczne. 

Czy jest szansa po prostu żeby z tych środków wygospodarować właśnie na te dodatkowe 

inwestycje?   

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – Wygospodarować to nie wiem czy będzie taka 

szansa natomiast my dostaliśmy już informację, że kolejne wnioski, między innymi także 

drogi w Różnowie czyli te odgałęźniki, to będą też realizowane w Różnowie tak czyli poza 

tym Skate Parkiem. 

- p. Magdalena Kilkowska - Właśnie o to mi chodziło czy ta inwestycja zostanie całościowo 

po prostu dokończona bo tam z funduszu sołeckiego między innymi i innowacyjnego 

funduszu też z dofinansowaniem były postawione przez sołectwo oświetlenie uliczne więc tu 

jest też to pytanie czy tam gdzie jest to oświetlenie uliczne, postawione z tych wspólnych 

środków, jest szansa żeby zrobić też właśnie utwardzenie drogi. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – No to myślę, że, znaczy nie powiem, że 

wszędzie ale tam gdzie mamy pozwolenie na budowę i dokumentację to tam zrobimy. W tym 

pierwszym etapie, o którym mówiłem dzisiaj i w ramach tych podpisanych umów no to to 

będzie ta prosta tak zwana od drogi powiatowej na kierunek Skate Park natomiast w ramach 

kolejnego przetargu, który uruchomimy dopiero wtedy  



już po podpisaniu umowy na Polski Ład nr 2, to będziemy robić tą literkę c która jest po lewej 

stronie niejako czyli stronie wschodniej od drogi do Skate Parku i potem drogę równoległą od 

strony zachodniej do drogi w Skate Parku. 

- p. Bogumiła Brewka - Panie Wójcie, ja bym prosiła żeby Pan wytłumaczył mieszkańcom bo 

na pewno nas oglądają z tej części zachodniej, o tej informacji, która ukazała się na stronie 

Urzędu Gminy o przywróceniu tych wariantów z października bo po ukazaniu się tej 

informacji miałam bardzo dużo telefonów i zapytań dlaczego jeszcze nie ma wyników ankiet,  

a już jest ukazana taka informacja. Niektórzy mieszkańcy dzwonili nawet do Generalnej 

Dyrekcji i im zadawali to pytanie, że to te warianty zostały przywrócone na prośbę Pana 

Wójta i chciałabym żeby Pan wytłumaczył mieszkańcom bo mieszkańcy na pewno nas 

oglądają w tym punkcie. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – kiedy spotkaliśmy się z Generalną Dyrekcją, 

mówię spotkaliśmy się, to znaczy Generalna Dyrekcja, projektant i samorządowcy, 

przedstawiciele samorządu w październiku, to Generalna Dyrekcja pokazała nam pakiet, o ile 

pamiętam 18 wariantów i obwodnicy Dywit i Olsztyna. I generalnie oceniliśmy nawet tutaj te 

kombinacje wszystkie przecież, także jako radni, ocenialiście Państwo na wszystkich 

komisjach, na Komisji Urbanistycznej dodatkowo były oceniane, tam sugerowaliśmy, że 

pewna kombinacja jest z naszego punktu widzenia jakby najlepsza. Teraz już nie będę mówił 

jakby o tej kombinacji numerami ponieważ to nie o to chodzi natomiast jak miały odbyć się 

konsultacje społeczne organizowane przez Generalną Dyrekcję, o ile pamiętam w lutym tego 

już roku czyli parę miesięcy po tym spotkaniu pierwszym, tak zwanej naradzie technicznej, to 

już wówczas te warianty były zupełnie inne od tych, które były w październiku pokazywane i 

ku naszemu zaskoczeniu, nie było jakby tego, tej kombinacji, która tutaj przez nas wspólnie, 

została oceniona jako taka godna uwagi, o tak bym powiedział. I wówczas ponownie 

oceniliśmy te wszystkie warianty, mówię my, to znaczy i Komisja Urbanistyczna i Państwo 

jako komisje Rady Gminy i my jako kierownictwo Urzędu, mamy taki zespół do spraw 

uzgodnień, co tydzień się odbywa. No i stwierdziliśmy, że z drugiego pakietu tych wariantów 

to tak w zasadzie to w ogóle nie ma co wybrać a jednak w ramach tego pierwszego pokazania 

różnych wariantów, była taka opcja, która była, powiedzmy, do zastanowienia się. Ja jeszcze 

dodatkowo poprosiłem tutaj na spotkanie wójtów i Burmistrza Barczewa, no bo chciałem 

wysłuchać jakie oni mają zdanie na temat tego, że nie ma tej kombinacji, która w cudzysłowiu 

nazwijmy to, zniknęła. No oni stwierdzili, że no to bardzo zaskakujące i w zasadzie ta 

kombinacja powinna być przywrócona i takie też stanowisko wspólnie z wójtami i 

Burmistrzem Barczewa wypracowaliśmy. Takie stanowisko przekazaliśmy do Generalnej 

Dyrekcji jako wójtowie i Burmistrz tych gmin, przez które przebiegają ewentualne jakby 

warianty obwodnicy i Olsztyna obwodnicy Dywit i Generalna Dyrekcja z racji tego, że być 

może to było takie stanowisko samorządowców, kilku reprezentantów wójtów gmin i 

Burmistrza zdecydowało się ten wariant, który sama Generalna Dyrekcja na początku tak jak 

powiedziałem w październiku pokazała, przywrócić do dalszych analiz ale jakby dalej 

jesteśmy na etapie, w którym po prostu te warianty jakby służą do pewnej oceny tej sytuacji 

natomiast mimo wszystko na tym etapie chodzi o to aby wybrać korytarz, nie wariant, 

korytarz ale one w jakiejś mierze służą pomocą w tym aby ten korytarz ustalić. Dopiero jak 

będzie wybrany korytarz to dopiero jakby w następnym etapie będzie można mówić o 

rzeczywiście konkretnych jakichś wariantach, które mogą być zrealizowane w gminie. 

Ja nie wiem jeszcze, do którego momentu będą oceniane te ankiety ale wiem, że tych ankiet 

jest dużo bo to nie tyle z naszej gminy co w ogóle z Powiatu Olsztyńskiego, z gmin, przez 

które te potencjalne warianty przebiegają, obwodnicy więc pewnie ta ocena, no żeby była 

rzetelna musi trochę potrwać. Ja w przyszłym tygodniu spotkam się z dyrektorem Nicewicz.  

Mam nadzieję, że dojdzie do tego spotkania bo zaprosiłem go tutaj do naszej gminy na takie 

krótkie, kurtuazyjne spotkanie, między innymi też wizję w terenie, jak wygląda sprawa 



budowy ronda, no i postaram się tam porozmawiać o tej bieżącej sytuacji na jakim etapie jest 

ta sprawa chociażby ankiet. 

Ale tak jak mówię, wydaje mi się bo jakby ja nie mam informacji zarówno ze strony czy 

inwestora czyli Generalnej Dyrekcji czy projektanta, jakimi on intencjami kierował się, że 

przywrócił tą kombinację. Tego nie wiem. My dostaliśmy tylko informację, że zostało 

przywrócone. Być może została ona przywrócona dlatego, że pojawiło się to stanowisko 

wójtów, burmistrzów, którzy no jakby wyartykułowali, że było coś pokazane wcześniej, teraz 

tego nie ma, chcielibyśmy żeby to było brane jednak pod uwagę do dalszych analiz. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – w tym samym czasie trwa sesja Rady Powiatu i 

tam Powiat udziela wsparcia finansowego ale powiem tak, no właśnie jak tak się sprawę 

troszkę tam rozszerzy i spojrzy i porozmawia u źródła i też zaciągnie informacje bo 

rozmawiałem ze Starostą, to sytuacja jest mianowicie taka. Tę pomoc finansową, która 

udziela Powiat to jest pomoc ale jednak na drogi powiatowe, nie wiem, być może w jakiejś 

mierze będzie wykorzystana w gminie ale głównie to jest na drogi powiatowe, które to Gmina 

zdecydowała się jakby w imieniu Powiatu utrzymać na swoim terenie. Ale rozmawiałem ze 

Starostą aby zwrócił uwagę, że parę lat temu, może nawet dwie kadencje temu, była taka 

sytuacja, że stawki, które proponował Powiat był nieadekwatne do tego jakie obowiązki 

wiązały się z tym, że Gmina za te stawki, za te pieniądze deklarowała, że utrzyma, obkosi 

drogi powiatowe. Większość gmin zrezygnowała z tego, po prostu przekazując realizację tego 

zadania do Powiatu. W praktyce to i tak wygląda często tak, że to i tak Gmina gdzieś tam 

obkasza i robi. Natomiast Pan Starosta jest bardzo otwarty na to żeby jednak w ramach 

powrotu do tych dawnych uzgodnień żeby określić te odcinki, ten zakres prac, letni, zimowy 

czy dróg czy właśnie tych poboczy i ustalić w ramach umowy pomiędzy nami, że my jako 

samorząd, który jest bliżej jakby swojego terenu i może jakby szybciej reagować na pewne 

rzeczy, żebyśmy te zadania przejęli ale no nie za nieadekwatne środki tylko, że za środki 

adekwatne, które Powiat byłby w stanie nam to przekazać. 

-p. Magdalena Kilkowska - a w sumie może nie bezpośrednio już do informacji ale już 

korzystając z tego, że wcześniej zabrałam głos, wrócę do tematu Skate Parku i śmietnika na 

Skate Parku i bardzo bym poprosiła Pana Wójta o odpowiedź na pytanie czy Gmina 

zabezpieczy tam pieniądze na to żeby postawić kosze na śmieci z prawdziwego zdarzenia 

ponieważ zostałam poproszona od mieszkańców żeby o to dzisiaj publicznie zapytać. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – Oczywiście zapewnimy, natomiast kwestia 

właśnie tego czy Pani sołtys tam zgłaszała jaka jest potrzeba. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Panie Wójcie, jeszcze 

korzystając z okazji, że są tu była i obecna Pani sołtys, no to oddam Panu głos. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – Tak jak wspomniałem z informacji z prac 

między sesjami, mieliśmy wybory w Gadach no i tutaj doszło do zmiany jeżeli chodzi o 

funkcje sołtysa. 

Korzystając z okazji, że Panie sołtys są tutaj z nami obecne, może najpierw pewne słowa 

skieruję do dotychczasowej Pani sołtys czyli Pani Karoliny Moczulskiej. Podziękowanie. 

Pani Karina Majcherska, sołtys sołectwa Gady. Gratulacje. 

 

Ad. 4. Raport o stanie Gminy Dywity za 2021 rok. 

- P. Kamila Mogut – przedstawiła raport o stanie gminy za 2021r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – bardzo dziękuję za tak 

szczegółowe podejście do tematu i czytelnie przygotowany raport.  Otwieram debatę nad 

raportem o stanie Gminy Dywity. 

a.  Głos radnych  



-p. Sabina Robak - Raport nam został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu komisji, także 

mieliśmy przyjemność, podkreślam przyjemność, wysłuchać go dzisiaj po raz drugi i 

jednogłośnie praktycznie wszyscy radni stwierdziliśmy, że jest on przygotowany naprawdę 

profesjonalnie, bardzo rzetelnie, czytelnie, szczegółowo a dodatkowo ubarwiony pięknymi 

zdjęciami, ilustracjami co na pewno zwiększa jego wartość. Jest to w naszych oczach, 

uważamy, bardzo cenny dla nas i dla mieszkańców dokument. 

b. Głos mieszkańców – brak głosów 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Dywity wotum zaufania. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Dywity wotum zaufania, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Dywity wotum zaufania, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXVIII/354/22 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – Ja również przyłączam się do tych 

podziękowań, że raport został nam bardzo dobrze przedstawiony, dobrze sporządzony ale 

oczywiście żeby było co dobrze pokazać to trzeba pracować cały rok i to jest nasza wspólna 

praca, naszego całego samorządu. Niemniej jednak bardzo dziękuję, że tak Państwo 

oceniliście ten raport i że ta uchwała w sprawie wotum została po raz kolejny z rzędu 

jednogłośnie, co może, jednomyślnie, może w ten sposób, co nie zdarza się jednak w wielu 

gminach, za co bardzo serdecznie dziękuję w imieniu swoim ale także wszystkich 

współpracowników, szczególnie Urzędu Gminy Dywity. Bardzo dziękuję. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dywitach za 2021 rok. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 



- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Dywitach za 2021 rok, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Gminnego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dywitach za 2021 rok, została podjęta i zarejestrowana 

pod Nr XXXVII/355/22 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 7. Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

za rok 2021. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel - Skarbnik Gminy Dywity  – przedstawiła projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy za rok 2021, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 



Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy za 

rok 2021, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVII/356/22 – stanowi zał. nr 10 

do protokołu. 

Ad. 8. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dywity za 2021 rok. 

-p. Agnieszka Sakowska – Hrywniak – przewodnicząca Rady Gminy Dywity poprosiła p. 

Dorotę Pszczołę – przewodniczącą Komisji Rewizyjnej – o odczytanie Uchwały Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie nr RIO.VIII-0120-281/22 z dnia 7-06-2022 r. w sprawie 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dywity w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Dywity absolutorium za 2021 r.  

Brak pytań. 

 

-p. Agnieszka Sakowska – Hrywniak – przewodnicząca Rady Gminy Dywity - kto jest za 

podjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dywity za 2021 r. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw          - 0 

wstrzymało się od głosu       - 0 

 

Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dywity za 2021 r. została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVIII/357/22 – stanowi zał. Nr 9 do protokołu. 

 

-p. Agnieszka Sakowska – Hrywniak – przewodnicząca Rady Gminy Dywity – odczytała list 

gratulacyjny.  

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju Gminy Dywity na lata 2021-2030 – 

Ku dobrej przyszłości. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Wojciecha 

Dziemianowicza o przedstawienie strategii. 

- p. Wojciech Dziemianowicz  – przedstawił strategię. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie przyjęcia 

Strategii rozwoju Gminy Dywity na lata 2021-2030 – Ku dobrej przyszłości, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 



Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju Gminy Dywity na lata 2021-2030 – Ku 

dobrej przyszłości, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVII/358/22 – stanowi 

zał. nr 10 do protokołu. 

 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie autopoprawki do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2022– 2029 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o głosowanie, kto jest 

za wprowadzeniem autopoprawki do uchwały. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski )- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały wraz z 

autoporwaką.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 



uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2022 – 2029, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022 – 2029, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVIII/359/22 – 

stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. 10. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022r.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel - Skarbnik Gminy Dywity - omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r., została 



podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVIII/360/22 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na realizację zadania własnego Powiatu Olsztyńskiego, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVIII/361/22 – 

stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. 12. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dywity, w 

roku szkolnym 2022/2023. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dywity, w roku szkolnym 2022/2023, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 



przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Dywity, w roku 

szkolnym 2022/2023, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVIII/362/22 – stanowi 

zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 13. Uchwała w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe wykonywane gminnym 

transportem zbiorowym, którego organizatorem jest Gmina Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi 

przewozowe wykonywane gminnym transportem zbiorowym, którego organizatorem jest 

Gmina Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe wykonywane gminnym 

transportem zbiorowym, którego organizatorem jest Gmina Dywity, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXVIII/363/22 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 10. Zmieniająca Uchwała w sprawie wysokości diet dla przewodniczących organu 

wykonawczego jednostek pomocniczych Gminy Dywity. 

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 



omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie wysokości diet dla 

przewodniczących organu wykonawczego jednostek pomocniczych Gminy Dywity, poddaję 

pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie wysokości diet dla przewodniczących organu wykonawczego 

jednostek pomocniczych Gminy Dywity, została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XXXVIII/364/22 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznej szkole 

podstawowej prowadzonej na terenie Gminy Dywity przez inną niż Gmina Dywity osobę 

prawną w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

dotacji niepublicznej szkole podstawowej prowadzonej na terenie Gminy Dywity przez inną 

niż Gmina Dywity osobę prawną w wysokości wyższej niż określona w ustawie o 

finansowaniu zadań oświatowych, poddaję pod głosowanie. 

 



Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 1 ( Sabina Robak ) 

Za podjęciem zagłosowało – 11  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, 

Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, Janusz 

Jędrzejewski ) 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznej szkole 

podstawowej prowadzonej na terenie Gminy Dywity przez inną niż Gmina Dywity osobę 

prawną w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań 

oświatowych, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVIII/365/22 – stanowi zał. nr 

11 do protokołu.  

Ad. 12. Zmieniająca Uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Zmieniającą Uchwałę w sprawie poboru podatków i 

opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów 

płatności dla inkasentów, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw        - 0 

wstrzymało się od głosu     - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, Kilkowska Magdalena, 

Janusz Jędrzejewski ) 

Zmieniająca Uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVIII/366/22 – stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 15. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 



 

-p. Magdalena Kilkowska – tylko sprostowując ponieważ na ostatniej sesji zgłosiłam, że będę 

składała interpelację, udało się te sprawy załatwić bez jakby formy pisemnej i po prostu w 

związku z tym, tak jak informowałam prywatnie Panią Przewodniczącą, że jednak tych pism 

składać nie będę.  

-p. Danuta Kryszałowicz - Ja mam pytanie do Pana Wójta. Panie Wójcie, podobno są 

planowane zmiany w zasadach innowacyjnego funduszu sołeckiego. Podobno sołtysi już coś 

wiedzą. Czy mógłby nam Pan Wójt powiedzieć, tak ogólnie, jakie to są zmiany bo okres 

wakacyjny teraz, lipiec, sierpień a we wrześniu będziemy już zebrania wiejskie. Czy można, 

tak w skrócie oczywiście, na czym te zmiany polegają? 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity – Ja przekażę głos Pani Skarbnik i Panu 

Sekretarzowi bo prowadzili to spotkanie z sołtysami. Tak w skrócie tak, wiemy, że za 

niedługo sołtysi dostaną informacje o wysokości budżetu. Pani Skarbnik wyliczy, ja podpiszę 

i to wyjdzie z Urzędu i wtedy w zasadzie od lipca będzie ta możliwość zastanowienia się jak 

podzielić środki. Tam jest termin chyba do końca września. Jeżeli chodzi o innowacyjny 

fundusz sołecki to oczywiście chcemy ten fundusz utrzymać w kształcie tym innowacyjnym 

czyli dofinansowania do danej inwestycji. Raczej to będzie jedna inwestycja ale zarządzanie 

w tej sprawie jest przygotowywane. Myślimy o dofinansowaniu w zależności od rodzaju 

inwestycji. Tak wstępnie skupiliśmy się na inwestycjach bardziej drogowych czy związanych 

z infrastrukturą też drogową, które no mogłyby nawet uzyskać do 300% dodatkowego 

wsparcia, jeżeli byłyby to tematy właśnie związane z drogami. 

-p. Teresa Kuptel – Skarbnik Gminy - Zorganizowaliśmy spotkanie z sołtysami i 

zaproponowaliśmy zmiany. Omówiliśmy, no, dużo czasu poświęciliśmy na analizowanie 

budżetów sołeckich, wydatków na racjonalizację przede wszystkim kosztów. Wszystko to 

sołtysom przedstawiliśmy, przedstawiliśmy wyliczenia i pierwsza zmiana jaką 

zaproponowaliśmy, akurat nie mówię tu o funduszu innowacyjnym, tylko w ogóle, żeby 

sołectwa przejęły w części koszty utrzymania obiektów świetlicowych. Liczymy bardzo, że 

jak sołtysi będą czuwać jakby nad wydatkami dotyczącymi kosztów eksploatacyjnych, będzie 

to bardziej może racjonalnie niż to idzie jakby tak za plecami sołtysów bo po naszych 

analizach niektórzy sołtysi byli zdziwieni, że tyle płacimy za energię, że tyle kosztuje opał 

więc liczymy na współpracę i na ograniczenie kosztów. Chcemy sołtysów zachęcić do takich 

wydatków dotyczących dróg ale również wydatków proekologicznych, tak to może nazwijmy 

ale takich, które wpłyną na ograniczenie wydatków bieżących. Więc na przykład 

racjonalizacja ogrzewania, wymiana pieców, fotowoltaika. Oczywiście Gmina będzie również 

ubiegać się o pozyskanie środków na termomodernizację obiektów, na fotowoltaikę ale też 

żeby sołtysi pomyśleli bo w niektórych naprawdę obiektach koszty utrzymania są ogromne. 



-p. Magdalena Kilkowska - Ja tu odnosząc się do tego co powiedziała Pani Skarbnik mam 

pytanie czy ja dobrze zrozumiałam, że niejako Urząd planuje przerzucić koszty utrzymania 

świetlic na fundusz sołecki jako taki? 

Przerzucenie kosztów wydaje się no trochę mało realne a w niektórych przypadkach może 

doprowadzić budżety po prostu sołectw tak czyli fundusz sołecki, wszystkie środki będą szły 

na utrzymanie jednego budynku więc pytanie czy to tak ma wyglądać czy Państwo będą jakąś 

część po prostu z funduszy sołeckich chcieli przeznaczyć ewentualnie, oczywiście za zgodą 

mieszkańców i rad sołeckich bo to oni decydują o przeznaczeniu więc jeśli mieszkańcy 

wyrażą taką w ogóle wolę żeby dokładać się do utrzymania tych budynków w jakimś stopniu. 

-p. Teresa Kuptel – Skarbnik Gminy - Na razie planujemy, dyskutujemy, nie chcemy robić 

niczego z zaskoczenia, uprzedzamy sołtysów, rozmawiamy, pokazujemy to co już ustaliliśmy. 

-p. Renata Kaszubska - zwracam się z prośbą dotyczącą drogi, którą teraz wszyscy objeżdżają 

do Dywit czyli tą drogę od kapliczki w dół, Domagały przy obiektach Rolniczej Spółdzielni 

Produkcyjnej, tam w kierunku na Dągi. Tam się zrobiła taka sytuacja w połowie tej drogi, na 

wysokości takiego kiedyś starego stawu a obecnie obiektu gospodarczego, którego nazywamy 

jako obiekt numer 3. Tam tak została wybita trelinka, że po prostu nie mają ludzie jak 

przejechać. Gdyby istniała taka możliwość żeby w części uzupełnić te dziury, zdajemy sobie 

sprawę, że ta droga właściwie stała się teraz z jedną z głównych dróg objazdów. 

-p. Danuta Kryszałowicz - Ja jeszcze wracam do sprawy funduszu sołeckiego. Rozumiem, że 

tam gdzie w świetlicy funkcjonuje biblioteka, świetlica czyli siłą rzeczy jest mniejsza 

możliwość oszczędzania na ogrzewaniu bo nie jest to okazjonalnie wykorzystywane 

pomieszczenie, to rozumiem, że jakoś w tym zarządzeniu zostanie to uwzględnione żeby nie 

było to takim obciążeniem dla funduszu sołeckiego żebyśmy go nadal mogli nazwać 

innowacyjnym ze względu na to co mieszkańcy zaplanują. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbik Gminy - Oczywiście, każdy przypadek będzie oceniany 

indywidualnie ale proszę mi wierzyć, że to wcale tak nie działa, że w niektórych świetlicach 

dzieje się dużo i zajęć jest dużo i naprawdę widać a w niektórych koszty są dwa razy albo i 

trzy razy większe niż właśnie w tych świetlicach. Nie wiemy, analizujemy to czy to jest 

kwestia ogrzewania bo tu akurat chodzi o prąd, tak. Dlaczego jest tak duże zużycie? Może 

wystarczy, właśnie tak jak powiedziałam, wymienić grzejniki na jakieś bardziej nowoczesne a 

może bardziej sterować tymi godzinami ogrzewania. Nie wiemy tego ale analizujemy. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – planujemy w tym roku zrobić 

również wymianę polsko-ukraińską. Planujemy by dzieci do naszej gminy przyjechały na 

początku sierpnia, 15 dzieci z naszej gminy partnerskiej Hołowyn 15 dzieci uczęszczających 

do szkoły w Tuławkach ale dzieci byłyby na pobycie jak gdyby w Olsztynie, w którejś bursie 

lub w domu studenckim. Pobyt taki siedmiodniowy, pokrylibyśmy część kosztów z Komisji 



Rozwiązywania Problemów Alkoholowych ponieważ są tam środki na działanie przeciwko 

wojnie w Ukrainie, ale również jako Ochotnicza Straż Pożarna w Tuławkach zdobyliśmy 

część środków z Lokalnej Grupy Działania Warmiński Zakątek, zobaczymy jeszcze, jakieś 

darowizny i mamy nadzieję, że po prostu te dzieci przyjadą do nas na te 7 dni i trochę 

psychicznie odpoczną od tej całej strasznej sytuacji, która w Ukrainie ma miejsce. 

 

Brak pytań. 

Przewodnicząca zamknęła XXXVIII/22 sesję Rady Gminy Dywity. 
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